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Sammanträdesdatum Sida 3 (9) 
2018-02-19 

§ 16 

Fastställande av dagordning 

En dagordning ingår i kallelsen, vilken publicerats i Netpublicator till dagens 
styrelsemöte. 

Beslut 

Den inför mötet publicerade dagordningen fastställs. 

Justeran e sign Utdragsbestyrkande 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
MARKS FASTIGHETS AB 
Sammanträdesdatum Sida 4 (9) 
2018-02-19 

§17 

Föregående mötesprotokoll, uppföljning av beslut 

Sammanträdesprotokollet från styrelsemötet den 6 februari 2018 finns publicerat på 
Marks kommuns hemsida, www.mark.se, och ingår också i kallelsen till dagens möte. 

Beslut 

Protokollet läggs till handlingarna. 
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MARKS FASTIGHETS AB 
Sammanträdesdatum Sida 5 (9) 
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§ 18 

Ny ventilationsanläggning Rydal 

Vid styrelsemötet 2017-12-05 beslutades att Tomas Poddig vid teknik- och 
serviceförvaltningen får i uppdrag att lämna ett förslag på projektering av ny 
ventilationsanläggning i Rydalsfastigheten. Projekteringsförslaget ska bestå dels av ett 
grundalternativ som ger normalventilation. Till detta ska finnas ett tilläggsalternativ 
med klimatanläggning. 

Vid dagens styrelsemöte informerar Tomas Poddig om de alternativ, inkl. 
kostnadskalkyler, som finns. De fyra alternativen är: 

1. Aggregatbyte, 2 st befintliga aggregat ersätts med 1 st nytt (utan kyla). 

2. Aggregatbyte samt Variabelt ventilationsflöde i 4 st konferensrum. 

3. Aggregatbyte samt Variabelt ventilationsflöde i 4 st konferensrum samt inbyggd kyla 
i aggregat. 

4. Aggregatbyte samt Variabelt ventilationsflöde i 4 st konferensrum samt inbyggd kyla 
i aggregat med värmepumpsfunktion. 

Styrelsen diskuterar frågan. 

Henry Sandahl (MBP) ställer fråga om s k punktkyla i respektive konferensrum är 
möjlig, vilket i så fall kräver ett aggregat per rum. En möjlighet är att ha en central 
kylanläggning på utsidan av fasaden, men det måste i så fall godkännas av 
Länsstyrelsen eftersom fasaden är K-märkt. 

Ann-Christin Asp föreslår att frågan utreds till nästa styrelsemöte. 

Ordföranden föreslår att Tomas Poddig till nästa styrelsemöte får i uppdrag att 
undersöka om det utifrån Länsstyrelsens bestämmelser är möjligt med en central 
kylanläggning på utsidan av den K-märkta fasaden samt vilka kostnader det innebär 
med ett aggregat till varje rum. Om fasaden är K-märkt beslutar styrelsen enligt 
alternativ 3, dvs aggregatbyte samt Variabelt ventilationsflöde i 4 st konferensrum samt 
inbyggd kyla i aggregat. 

Beslut 

Till nästa styrelsemöte får Tomas Poddig i uppdrag att undersöka om det utifrån 
Länsstyrelsens bestämmelser är möjligt med en central kylanläggning på utsidan av den 
K-märkta fasaden samt vilka kostnader det innebär med ett aggregat till varje rum. Om 
fasaden är K-märkt beslutar styrelsen enligt alternativ 3, dvs aggregatbyte samt 
Variabelt ventilationsflöde i 4 st konferensrum samt inbyggd kyla i aggregat. 
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§ 19 

Ekonomi 

a) Budget 2018 

Vd och ekonom presenterar förslag på budget 2018. 

Det budgeterade resultatet för 2018 är -818 tkr. 

BLI“ 

Styrelsen godkänner budget för 2018. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
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Sammanträdesdatum Sida 7 (9) 
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§ 20 

Fastigheten Rydal 2:11 

Vd informerar om intressenter till lokalerna. 

Vd informerar om kontakter med Länsstyrelsen angående saneringen av oljeförorening. 

Frågan om befuktningsanläggningen utreds vidare. Det är kultur- och fritids- 
förvaltningen som har installerat anläggningen. Vd har kontakt med förvaltningen. 
Kostnaden för ökad vattenförbrukning bevakas. 

Ekonom informerar om utredning kring hyresnivåer vid uthyrning i Rydal. Några 
jämförelser med likvärdiga uthyrare på marknaden finns i nuläget inte, men ska 
redovisas framöver. 
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§ 21 

Fastigheten Assberg 1:82 

Vd informerar om fortsatt utredning kring frågan om kondens på golvet i lokalen. 

Marks Fastighets AB bekostar en skurmaskin i ett halvår för att få bort beläggning på 
golvytan som kan vara förklaringen till att golvet inte absorberar vatten. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
MARKS FASTIGHETS AB 
Sammanträdesdatum Sida 9 (9) 
2018-02-19 

§ 22 

Nästa ordinarie sammanträde 

Nästa ordinarie sammanträde är den 13 mars kl 16.00. Lokalen är Svansjörummet, 
kommunhuset, Kinna. 
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